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O B Č I N A 
KRANJSKA GORA
OBČINSKI SVET
Žirija za priznanja
Kolodvorska 1b, 4280 Kranjska Gora
tel.: 04/58 09 800, fax.: 04/58 09 824
http://obcina.kranjska-gora.si/
e-pošta: obcina@kranjska-gora.si

Na podlagi 10. člena Odloka o priznanjih Občine Kranjska Gora (UVG
št. 10/2007) objavljamo

R A Z P I S
ZA ZBIRANJE PREDLOGOV ZA PODELITEV PRIZNANJ

OBČINE KRANJSKA GORA ZA LETO 2011 ZA

I. ČASTNI OBČAN - OBČANKA OBČINE KRANJSKA GORA 
se podeljuje:

Občanom - občankam Občine Kranjska Gora, drugim državljanom - dr-
žavljankam Republike Slovenije in državljanom - državljankam tujih dr-
žav, ki imajo posebne zasluge in izjemne dosežke v daljšem časovnem
obdobju, pomembne za razvoj, uveljavljanje in ugled občine.

Podeli se največ eno priznanje častni občan - občanka Občine Kranj-
ska Gora.

II. ZLATI GRB OBČINE KRANJSKA GORA se podeljuje:

Posameznikom - posameznicam za izjemno življenjsko delo, dolgolet-
ne uspehe ali dosežke trajnega pomena.

Podeli se največ eno priznanje zlati grb Občine Kranjska Gora.

III. PRIZNANJE OBČINE KRANJSKA GORA se podeljuje:

Občanom - občankam, skupinam občanov - občank in pravnim ose-
bam na področju gospodarstva, šolstva, kulture, športa, ekologije, za-
ščite in reševanja ter na drugih področjih človekove ustvarjalnosti za nji-
hove uspehe ter prizadevanja na posameznih področjih življenja in
dela.

Podeli se praviloma največ tri priznanja Občine Kranjska Gora.

Pobudniki oziroma predlagatelji za podelitev priznanj Občine Kranjska
Gora so lahko občani - občanke, podjetja, društva, skupine občanov -
občank in druge pravne osebe.
Predlagatelj zase ne more vložiti predloga za podelitev priznanja.

POMEMBNO:

OBRAZLOŽENE PREDLOGE NA OBRAZCU Z VSEMI POTREBNIMI
PODATKI (ime in naslov predlagatelja, osnovne podatke predla-
ganega prejemnika priznanja, vrsta predlaganega priznanja, po-
drobno in tehtno utemeljitev predloga ter dokumente, ki potrjuje-
jo navedbe v obrazložitvi) posredujte v zaprtih kuvertah na na-
slov: Žirija za priznanja Občine Kranjska Gora, Kolodvorska 1b,
4280 Kranjska Gora s pripisom - PRIJAVA NA RAZPIS, ne odpiraj!
Žirija bo obravnavala vse pravilno vložene predloge, ki jih bo pre-
jela do torka, 31. maja 2011. 

Obrazec za prijavo lahko dobite v sprejemni pisarni Občine Kranjska
Gora ali na spletni strani Občine Kranjska Gora na naslovu 
http://obcina.kranjska-gora.si/ 

Št.: 032/11-1/2011-UG
Datum: 12. 04. 2011

Žirija za priznanja

Brezskrbnost
domače
topline
Vsem novim najemnikom plinohrama zagotavljamo brezplačno postavitev 
plihonrama, brezplačen priklop plina do hiše ter brezplačno vzdrževanje in servisiranje.

Tudi z nakupom utekočinjenega naftnega plina pridobite Zlate točke ugodnosti!
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ZGORNJESAV’C, ISSN 1580-7991, je javno glasilo Občine Kranjska
Gora. Predsednik Sveta glasila Bogdan Janša. Novinarka: Urška Peternel,
e-pošta: urska.peternel@g-glas.si. Oglasno trženje: Mirjam Pavlič,
031/698 627. Odgovorna urednica MARIJA VOLČJAK. Glasilo izhaja v
nakladi vsaj 2.600 izvodov, brezplačno ga prejemajo vsa gospodinjstva
v občini, distribucija: Pošta Slovenije. Tiskarna Littera picta, d. o. o..
Telefon uredništva: 04/201-42-00, telefax: 04/201-42-13, e-pošta:
info@g-glas.si. Naslednja številka izide 3. junija 2011. Fotografija na
naslovnici: Zelenci, foto: Anka Bulovec

Občina Kranjska Gora, Kolodvorska ul. 1/b, Kranjska Gora

Županove novice
Župan Jure

Žerjav je občin-
ske svetnike se-
znanil z nekateri-
mi aktualnimi in-
f o r m a c i j a m i .
Med drugim je
povedal, da je
kranjskogorska
občina sodelova-
la pri kandidaturi
Jesenic za orga-
nizacijo predtek-

movalnih skupin evropskega prvenstva v ko-
šarki leta 2013. V Kranjski Gori bodo zago-
tovili namestitvene zmogljivosti ter v upora-
bo ponudili dve košarkarski igrišči, to je v
Dvorani Vitranc in v dvorani v Mojstrani. 

Smučarska zveza Slovenije pa je najavila
kandidaturo za organizacijo svetovnega pr-
venstva v smučanju leta 2017. Ker bo pri
organizaciji sodelovala tudi Kranjska Gora,
bodo po županovih besedah na eno od pri-
hodnjih sej povabili predstavnike zveze, da
bodo podrobneje predstavili načrte.

V zvezi z gradnjo pločnika skozi Gozd
Martuljek je župan povedal, da se nadaljuje
odkup zemljišč, projektant pripravlja dopol-
njen projekt in kmalu naj bi prišlo do podpi-
sa pogodb z lastniki. 

Za obnovo osnovne šole v Kranjski Gori so
pridobili gradbeno dovoljenje, pripravljen je
razpis za izbiro izvajalca, do sredine junija
pa naj bi prišlo do podpisa pogodbe z izva-
jalcem. Takoj po koncu šolskega leta naj bi
začeli z deli, je povedal župan.

V središču Kranjske Gore, na zemljišču med
občinsko stavbo, dvorano Vitranc in osnovno
šolo, naj bi najkasneje do leta 2014 zraslo novo
termalno kopališče. Terme Olimia nameravajo
v sodelovanju s Slovenskimi železnicami, ki so
lastnice zemljišča, zgraditi objekt z več kot 12
tisoč kvadratnimi metri notranjih in zunanjih
bazenov, atrakcij za otroke in najstnike, savn,
prostorov za masažo in teras za sončenje. Pro-
jekt so predstavili na aprilski seji občinskega
sveta prejšnji teden tudi občinskim svetnikom.
Kot je povedal direktor Term Olimia Zdravko
Počivalšek, na ta način želijo oživiti zemljišče
v središču Kranjske Gore (območje nekdanje
železniške postaje), ki je v lasti Slovenskih že-
leznic. Železnice so 18-odstotni lastnik Term
Olimia in naj bi v projektu prispevale zemljiš-
če. Kot je dejal Počivalšek, so se na osnovi
analize stanja kranjskogorske ponudbe odloči-
li, da ne bodo gradili še enega hotela, kajti pre-
nočišč je v kraju dovolj. Manjka pa dodatne

ponudbe, zato so pripravili projekt termalnega
kopališča, ki naj bi ga dnevno obiskalo vsaj
petsto gostov. Projekt je vreden med deset in
štirinajst milijoni evrov, pri čemer v Termah
Olimia računajo tudi na nepovratna sredstva.
Direktor Počivalšek je ob tem poudaril, da se
bodo projekta lotili le, če bodo imeli tudi pod-
poro lokalne skupnosti. Občinski svetniki so
projekt v celoti podprli, saj so menili, da bo
obogatil turistično ponudbo kraja, nenazadnje
si v Kranjski Gori že vrsto let želijo dobiti ter-
malno kopališče, poleg tega pa naj bi na ta na-
čin pridobili vsaj trideset novih delovnih mest.
Nekaj pomislekov so izrazili edinole glede šte-
vila parkirnih mest - predvidenih je sto v kleti
objekta, ter povečanega prometa, ki bo potekal
mimo šole in vrtca. 

Po optimističnih napovedih bi objekt lahko
začeli graditi prihodnje leto, zaživel pa naj bi
konec leta 2013 oziroma v začetku leta 2014.

Urša Peternel

Termalno kopališče
V središču Kranjske Gore naj bi Terme Olimia gradile termalno 

kopališče z bazeni, savnami, terasami za sončenje.

Novo termalno kopališče bo imelo 12.500 kvadratnih metrov površin, objekt je oblikovan v alpskem stilu 
z nevpadljivo leseno fasado, tako da se čim bolj zliva z okolico. Projekcija: projektivno arhitekturni biro Enota
Ljubljana.

Zahteva za objavo popravka v skladu z Zakonom o medijih 
Na podlagi 26. in 27. člena Zakona o medijih (Ur.L. RS 110/2006) zahtevam objavo poprav-

ka in opravičilo v prvi naslednji izdaji časopisa Zgornjesav’c na enaki strani in v enaki ve-
likosti, kot je bil objavljen članek O vodarni na redni seji (dne 25. marca 2011), na katerega
se ta zahteva nanaša.

Utemeljitev: V časopisu Zgornjesav’c 25. marca 2011 smo izpod peresa U. P. lahko prebrali
članek z naslovom O vodarni na redni seji, v katerem je citirana izjava Roberta Plavčaka.
Citiram: ”Robert Plavčak je povedal, da predvsem zato, ker župan leto in pol ni seznanil niti
občinskega sveta niti javnosti s problematiko vodarne ...” Navedena izjava je zavajanje in
neresnica. Članice in člani občinskega sveta smo z gradivom za 3. redno sejo, ki je bila 22.
decembra 2010 ob 17. uri, prejeli gradivo o problematiki vodarne. V gradivu je problematika
obširno razložena. Prav tako je župan na 3. redni občinskega sveta, dne 22. decembra 2010
to gradivo obširno predstavil. O tem obstaja zvočni zapis in zapisnik 3. redne seje. S tem smo
bili svetniki in svetnice seznanjeni s problematiko vodarne. Sejo je v živo prenašala tudi
lokalna televizija in s tem je bila zagotovljena informiranost javnosti o vprašanju vodarne. 

Osem let sem bila predsednica sveta glasila in vsa ta leta smo v Zgornjesav’cu pisali resni-
co. Kot članica sveta glasila želim, da tako ostane tudi v prihodnje.

Mirjam Žerjav, občinska svetnica in članica sveta glasila Zgornjesav’c

w w w . o p t i k a - b e r c e . s i

Oku l i s t i čna  ambulant a  Ber ce

J E S E N I C E
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Kratka osebna predstavitev: datum roj-
stva, stan, število otrok, kaj ste po izobrazbi,
kje ste zaposleni?

”Rojen sem bil leta 1968 na Jesenicah in sem
oče dvajsetletne hčerke. Po poklicu sem komu-
nalni inženir, zaposlen v podjetju JEKO-IN, d.
o. o., Jesenice kot vodja Vzdrževanja javnih
površin in vodja zimske službe v občini Jeseni-
ce in občini Žirovnica.”

Kateri mandat ste član občinskega sveta in
zakaj ste se odločili potegovati za to mesto?

”To je moj drugi mandat v občinskem svetu.
Za to mesto sem se odločil potegovati iz pre-
prostega razloga, ker mi ni vseeno za občino, v
kateri živim, in želim nadaljevati z delom, ki
sem ga začel v prvem mandatu.”

Katere cilje boste v štirih letih skušali
uresničiti kot občinski svetnik?

”V prvem mandatu sem se kot svetnik in kas-
neje kot podžupan prizadeval za celovito ure-
ditev občine, pridobiti nova socialna stanova-
nja in enakomerni razvoj vseh krajev v Občini
Kranjska Gora. Tudi v tem mandatu se bom
prizadeval za uresničitev že omenjenih ciljev,
še posebej pa se bom trudil, da bomo začeli
slediti Strateškemu razvojnemu dokumentu
občine Kranjska Gora 2010-2025. Pri nastaja-
nju dokumenta je sodelovalo veliko število ob-
čanov naše občine, ki so opozorili na probleme
in pomanjkljivosti. Poleg že omenjenega doku-
menta smo v preteklem mandatu dobili tudi
študijo o oskrbi z vodo in študijo prometne ure-
ditve v Občini Kranjska Gora. Vsi trije doku-
menti so podlaga za delo občinskega sveta.”

Kateri je po vašem mnenju ta čas največji
problem v občini?

”Ta čas imamo v občini dva velika problema.
Prvi večji problem je oskrba z vodo, kar je po-
kazala tudi študija le-te. Prepričan sem, da se
premalo zavedamo pomena pitne vode, čeprav

se je o tem veliko piše in govori. Drugi večji
problem pa je prometna ureditev. Na temo pro-
metne ureditve - mirujoči promet je bilo za
našo občino narejenih že več študij in vse so
pokazale, da je to resen problem ne samo za
razvoj občine, temveč tudi za njen obstoj.”

Kaj vam zapolnjuje prosti čas? 
”V prostem času, ki ga je vedno manj, se

predvsem posvečam družini. Dobri odnosi v
družini so temelj za vse ostale aktivnosti. V
zimskem času zelo rad smučam, v poletnih
mesecih pa zelo veliko kolesarim na naši novi
kolesarski stezi, za katero menim, da je ena
najlepših.”

Življenjsko vodilo ali moto
”Pomembno je, da se pogovarjamo in tudi

slišimo. Ko bomo dosegli oboje, bomo rešili še
tako nerešljive probleme.” U. P.

Največja problema -
oskrba z vodo in promet
Blaž Knific je občinski svetnik na listi SD. Član občinskega sveta je

drugi mandat, v prejšnjem je bil tudi kranjskogorski podžupan.

Blaž Knific

Sprejet odlok o avto taksi 
prevozih

Občina Kranjska Gora je dobila odlok o
avto taksi prevozih. Po novem bodo vsi, ki
bodo želeli opravljati avto taksi dejavnost v
občini, morali plačati sto evrov nadomestila
na leto. Plačila pa bodo oproščeni taksisti, ki
uporabljajo okolju prijazna vozila. U. P.

Enkratni prispevek 
za novorojence

Na marčevski seji občinskega sveta so spre-
jeli spremembe pravilnika o enkratnem pri-
spevku za novorojence. Kot je pojasnila Vla-
sta Skumavc Rabič z Občine Kranjska Gora,
se je od leta 2003, kar izplačujejo ta prispe-
vek, v praksi pokazalo nekaj pomanjkljivosti.
Nekateri starši so vloge oddali prepozno, zato
bodo po novem imeli čas za to eno leto po
otrokovem rojstvu. Po novem bo Občina po-
datke o stalnem prebivališču pridobila po
uradni dolžnosti in jih staršem ne bo več tre-
ba prilagati vlogi. Višina enkratnega prispev-
ka ostaja nespremenjena, 266,42 evra. U. P.

Občinski denar za najem 
dvorane

Občina Kranjska Gora je v letošnjem prora-
čunu zagotovila 15 tisoč evrov za najem dvo-
rane v Dvorani Vitranc in 15 tisoč evrov za fi-
nanciranje investicij v športno infrastrukturo.
Ker tega denarja ne morejo razdeliti ”kar
tako”, so pripravili spremembe in dopolnitve
pravilnika o načinu vrednotenja športnih pro-
gramov. S tem so merila za razdelitev prora-
čunskega denarja natančno določena, denar pa
bodo razdelili na osnovi javnega razpisa. U. P.

Proti selitvi dežurne službe 
v bolnišnico

Kranjskogorski občinski svetniki so na
predlog župana sprejeli stališče, da nasprotu-
jejo napovedani selitvi dežurne službe iz jese-
niškega zdravstvenega doma v Splošno bol-
nišnico Jesenice. S tem sklepom so se odzva-
li na poziv, ki jim ga je poslal Janko Kers-
nik, strokovni vodja Osnovnega zdravstva
Gorenjske. V pozivu Kersnik utemeljuje na-
sprotovanje selitvi, češ da v bolnišnici niso
zagotovljeni ustrezni pogoji za delo dežurne
službe. Za dežurno službo naj bi namreč ure-
dili zgolj improvizirane prostore ortopedske
ambulante. Zato se bodo s selitvijo strinjali
šele, ko bodo v bolnišnici zagotovljeni ustrez-
ni pogoji, so sklenili občinski svetniki. U. P.

tel.:  041/749 048, 031/749 048

Vabimo vas na odprtje sezone,
ki bo od 24. do 30. aprila.
Nadaljevala se bo v prvomajski
piknik 1. in 2. maja, ko vam
bomo poleg vsakodnevne
ponudbe enolončnic, žgancev 
in peciva postregli še z odojkom
in jagenjčkom.

Obenem obveščamo, da vas 
v maju in juniju pričakujemo ob
vikendih in praznikih.

BRUNARICA
PRI INGOTU

Ines Sterle s.p., Na Trati 7
4282 Gozd Martuljek

www.jasenje-priIngotu.com
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Osrednja točka komunala
Že tradicionalno je bila marčevska seja občinskega sveta namenjena obravnavi 

komunalne problematike.

Marčevska seja občinskega sveta v Kranjski
Gori je tokrat potekala v dveh nadaljevanjih. V
prvem delu seje so bile osrednje točke name-
njene komunalni problematiki. Tako so obrav-
navali letno poročilo za leto 2010 in poslovni
načrt za leto 2011 javnega komunalnega pod-
jetja Komunala Kranjska Gora ter poročilo o
izvajanju javne gospodarske službe odvajanja
in čiščenja odpadnih voda v letu 2010 WTE
družbe Kranjska Gora. Kot je povedala direk-
torica Komunalen Kranjska Gora Henrika
Zupan, je javno komunalno podjetje lani po-
slovalo uspešno, dobiček je znašal dobrih 47
tisoč evrov. Leto je bilo sicer posebno, kajti iz
bilanc so izločili vso javno infrastrukturo ter jo
prenesli na Občino Kranjska Gora. Sredi leta
so začeli z odvozom ločeno zbrane plastične in
kovinske embalaže od vrat do vrat, s čimer so
samo v pol leta zbrali kar za sto ton več teh od-

padkov kot leto prej. Ločeno so začeli zbirati
tudi sveče na pokopališču. Letos jih čakajo
novi izzivi, v drugi polovici leta bodo začeli
ločeno zbirati biološke odpadke po sistemu od
vrat do vrat. ”Vendar bodo občani na ta način
lahko odlagali le kuhinjske odpadke, medtem
ko bodo zeleni odrez lahko brezplačno pripe-
ljali v kompostarno - ta bo zgrajena letos - na
Tabre,” je povedala Zupanova. Obdržali bodo
ekološke otoke za ločeno zbiranje papirja in
stekla, dodali pa bodo še zabojnike za stara ob-
lačila, je napovedala direktorica Komunale.
Zupanova je še napovedala daljši obratovalni
čas zbirnega centra. Občinski svetniki so v raz-
pravi pohvalili delo zimske službe Komunale,
ki je zgledno skrbela za pluženje zasneženih
cest, prav tako pa so izrazili pohvalo komunal-
ni službi, ki je po velikih prireditvah hitro po-
čistila odpadke s prizorišč. 

Poročilo o dejavnosti odvajanja in čiščenja
odpadnih voda pa je predstavil Robert Bizjak
iz WTE Kranjska Gora. Povedal je, da se koli-
čina odpadnih vod ne povečuje, čistilna napra-
va deluje dobro, zmanjšujejo se tudi količine
grezničnih gošč. Opozoril pa je, da pogoste iz-
live odpadnih voda največkrat povzročajo ob-
čani sami, saj v kanalizacijo mečejo razne od-
padke. Urša Peternel

V občini je na kanalizacijo priključenih
okrog 80 odstotkov objektov. Da bi 
prisilili tudi tiste, ki s priklopom za-
vlačujejo, bodo na Občini Kranjska
Gora pripravili odlok, ki bo vseboval
tudi kazenske določbe.

Henrika Zupan

Poročilo o delu in plan LTO
Na nadaljevanju marčevske seje občinskega sveta so potrdili poro-

čilo o delu Lokalne turistične organizacije LTO Kranjska Gora in na-
črt dela za leto 2011. Kot je povedala direktorica Mirjam Žerjav, so
naloge LTO-ja skrb za promocijo destinacije, organiziranje priredi-
tev, urejanje infrastrukture ter izvajanje dejavnosti turistično infor-
macijskih pisarn v Kranjski Gori in Mojstrani. Lani so za vse dejav-
nosti imeli na voljo 550 tisoč evrov, poslovali so okrog nule, kar je
tudi namen zavoda, ki dela v javnem interesu. Janja Dolhar, pred-
sednica sveta zavoda, je v imenu sveta predlagala občinskemu svetu,
naj čim prej sprejme odlok o plakatiranju in postavitvi oglaševalskih
objektov, naj z odlokom uredi področje zaračunavanje parkirnine ter
pozove medobčinsko redarstvo, naj več pozornosti nameni kršitvam
odloka o javnem redu in miru, zlasti glede odlaganja smeti. Pripra-
vili naj bi tudi spremembe statuta in poslovnika LTO. V daljši raz-
pravi so občinski svetniki postavili več pobud glede kartice zaupa-
nja, nujnosti izvedbe ankete o zadovoljstvu gostov, (ne)primernosti
selitve TIC Kranjska Gora v prostore Ljudskega doma, zaračunava-
nju uporabe smučarsko-tekaških prog ... U. P.

Kdaj nova neprofitna stanovanja
Na Občini Kranjska Gora se pripravljajo na gradnjo večstanovanj-

skega objekta v Mojstrani, kjer bodo pridobili devet novih neprofit-
nih občinskih stanovanj. ”Smo tri mlade mamice iz kranjskogorske
občine, ki nas zanima, ali bo Občina Kranjska Gora gradila kakšna
neprofitna občinska stanovanja za nas mlade, ki imamo stanovanjski
problem, pa bi radi ostali v naši občini, najemnine v zasebnih stano-
vanjih v tej občini pa so izredno visoke in si jih ne moremo privoš-
čiti ...” Pismo s takšno vsebino smo pred kratkim prejeli na našo re-

dakcijo. Vprašanje o tem, koliko neprofitnih občinskih stanovanj ima
Občina Kranjska Gora trenutno in ali načrtujejo gradnjo novih, smo
naslovili na direktorja občinske uprave Rajka Puša. Kot smo izve-
deli, ima Občina Kranjska Gora ta čas zasedenih 55 občinskih ne-
profitnih stanovanj v Ratečah, Podkorenu, Kranjski Gori, na Dovjem
in v Mojstrani. Velika so od nekaj več kot 23 kvadratnih metrov pa
vse do 105 kvadratnih metrov. Na Občini Kranjska Gora že priprav-
ljajo vse potrebno za začetek gradnje nove večstanovanjske stavbe v
Mojstrani, v kateri naj bi uredili devet neprofitnih občinskih stano-
vanj. V proračunu za letos so rezervirana sredstva za izdelavo uredit-
venega načrta ”Fabrka” in če ne bo večjih težav s soglasjedajalci, to
je zavodom TNP in Zavodom za varstvo kulturne dediščine, na Ob-
čini Kranjska Gora pričakujejo, da bo objekt zgrajen v dveh letih.
Tako bodo rešili stanovanjsko stisko še devetih družin, smo izvedeli
na Občini Kranjska Gora.  U. P.

Informacijska točka v Slovenskem 
planinskem muzeju

Na pobudo Turističnega društva Mojstrana, da bi bil Turistično 
informacijski center (TIC) v Mojstrani odprt več časa, je prišlo do
dogovora, da bodo dodatno informacijsko točko uredili v Sloven-
skem planinskem muzeju. ”V muzeju so že prisotni informatorji, 
ki jih bomo dodatno usposobili,” je povedala direktorica Lokalne 
turistične organizacije (LTO) Kranjska Gora Mirjam Žerjav. V 
Slovenskem planinskem muzeju bodo tako obiskovalci dobili tudi
spominke, pohodniške karte in druge materiale, ki so sicer na voljo
v TIC-u. ”To je dobra rešitev, saj bomo brez dodatnih stroškov dobi-
li novo informacijsko točko,” je na seji občinskega sveta poudarila
direktorica LTO Mirjam Žerjav. U. P.
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OBVESTILO
Občina Kranjska Gora, Kolodvorska ulica
1b, 4280 Kranjska Gora, z dnem 24.
marca 2011 objavlja zaprtje Javnega raz-
pisa za dodelitev pomoči za ohranjanje in
razvoj kmetijstva, gozdarstva in podeželja
v občini Kranjska Gora v letu 2011.

Javni razpis je zaprt za vse ukrepe.

Vloge, ki bodo prispele po objavi zaprtja
razpisa, se kot prepozne zavržejo.

Župan
Jure Žerjav, prof.

Občina Kranjska Gora in Kmetijska sveto-
valna služba organizirata tridnevni osnovni
tečaj za izvajalce ukrepov varstva rastlin.

Tečaj bo potekal v ponedeljek, 23. 5. 2011,
torek, 24. 5. 2011, in četrtek, 26. 5. 2011,
od 16. do 20. ure v sejni sobi Občine 
Kranjska Gora, Kolodvorska ulica 1 b,
4280 Kranjska Gora. 

Cena tridnevnega usposabljanja znaša
60,00 evrov, kmetom del stroškov tečaja

financira Občina v okviru sredstev, ki so
namenjena izobraževanju kmetov.

Vsi zainteresirani se lahko prijavijo na občini
Kranjska Gora, Kolodvorska ulica 1b, 4280
Kranjska Gora, Vesni Kunšič na tel. št.: 5809
820 oz. na e-naslov: kunsic@kranjska-gora.si
ali kmetijski svetovalki Tilki Klinar na tel.: 
5869 250 od 7. do 11. ure oz. na e-naslov:
tika.klinar@kr.kgzs.si. 

Prijave sprejemamo do 10. 5. 2011. Tečaj bo 
organiziran, če se bo prijavilo vsaj 20 udeležencev.

OBVESTILO 
Občina Kranjska Gora obvešča vse kme-
te, da je v letu 2011 potrebno oddati novo
vlogo za pridobitev dovoljenja za vožnjo s
traktorjem v času zapore na državni cesti.
Dovoljenje bo izdano na podlagi Odredbe
o omejitvi prometa na cestah v Republiki
Sloveniji. 
Kmetje pisne vloge skupaj z dokazilom o
plačani upravni taksi oddajo na naslov: 
Direkcija RS za ceste, Tržaška cesta
19, 1000 Ljubljana.

Za dodatne informacije lahko pokličete
strokovno sodelavko občine Vesno Kunšič
na tel. št.: 5809 820. 

VABILO NA PRIREDITEV
DOBIMO SE 
POD PSNAKOVO LIPO
Ob 40-letnici delovanja Kluba zdravljenih
alkoholikov Jesenice v okviru društva
KRMA se ob sodelovanju Društva Moja
odločitev pod pokroviteljstvom občine
Kranjska Gora s preventivnim namenom
7. maja 2011 organizira prireditev Dobimo
se pod Psnakovo lipo. Na tej prireditvi 
se bodo srečali člani obeh društev, učen-
ci višjih razredov bližnjih osnovnih šol, 
njihovi starši in člani KZA.
Prireditev bo 7. maja 2011 od 9. ure dalje
v Zgornji Radovni v šotoru pod Psnakovo
lipo. Rdeča nit dneva bo tema: ”Pogoji za
zdravo odraščanje”, prireditev bo poteka-
la v treh sklopih: 
- Strokovnem: okrogla miza in predavanje
mag. Andreja Debeljaka 
- Kulturnem: predstavitve knjig: Riko Zu-
pan - Kako je nastalo Blejsko jezero in Ka-
tarina Nadrag - Utopljene sanje 
- Zabavno rekreativni: športne rekreativne
dejavnosti, živa glasba. 
Povabljeni k aktivnemu sodelovanju. 
Za učence osnovnih šol, ki bodo za to 
izrazili potrebo, bo do Zgornje Radovne
organiziran avtobusni prevoz izpred šole,
za tiste, ki bodo prišli z osebnimi avtomobili,
pa po 9. uri s parkirišča Mlačca v Mojstrani. 

Razprava o vodarni
Na nadaljevanju pete redne seje občinskega sveta - to je potekalo 6.

aprila - je župan Jure Žerjav s sodelavci predstavil celovito informacijo
o stanju vodarne in izvedenih ukrepih, občinskim svetnikom pa je bila

omogočena tudi razprava o problematiki. 

Občina Kranjska Gora je na javnem razpisu
leta 2008 za izvajalca izbrala podjetje MF
Plus iz Ljubljane, ki je sicer postavilo vodar-
no, a ta nikoli ni poskusno obratovala. Izkaza-
lo se je namreč, da je prečiščena voda še ved-
no preveč motna, pretok v konicah je slab, po-
raba električne energije pa prevelika. Za na-
meček so odkrili, da je izvajalec vgradil filtre
za odpadno in ne za pitno vodo. Na seji je od-
vetnik Občine Kranjska Gora Darko Zidan-
ski povedal, da se izvajalec na številne pozive
po odpravi napak ni odzval, zato so vložili
tožbo za povračilo kupnine (Občina je plačala
skoraj 140 tisoč evrov), plačilo pogodbene
kazni in stranske škode. Vzporedno s tem pa
so na policijo vložili kazensko ovadbo zaradi
suma poslovne goljufije. V razpravi je sodelo-
valo več občinskih svetnikov. Robert Plavčak
je izrazil zadovoljstvo, da je prišlo do razpra-
ve o vodarni, zadovoljen pa je tudi z ukrepi
odvetniške družbe. Ponovil pa je stališče, da je
občinske svetnike župan premalo obveščal o
problemu. Bogdan Janša je menil, da bi pred
odločitvijo za izvajalca morala razpisna komi-
sija natančno proučiti reference podjetja, ki

naj bi v Sloveniji sploh ne imelo nobene vo-
darne niti ni specializirano za tovrstne siste-
me. Na vprašanje Blaža Knifica, kdaj bo Ob-
čina Kranjska Gora sploh dobila povrnjen de-
nar, je odvetnik Zidanski dejal, da ni nobene-
ga zagotovila, da se bo to zgodilo, saj danda-
nes podjetja, ki so v težavah, lahko zelo hitro
”poniknejo”. Svetnik in podžupan Jože Zu-
pančič pa je menil, da je v celotni zadevi šlo
za splet nesrečnih okoliščin za Občino Kranj-
ska Gora. Vodarno je treba odstraniti, občina
pa mora poiskati drugo rešitev oskrbe s pitno
vodo, je poudaril. Župan Jure Žerjav je na to
odgovoril, da bo dolgoročno rešitev oskrbe s
pitno vodo prinesel nov, kvaliteten vodni vir
pri hotelu Lek, za katerega že pridobivajo
gradbeno dovoljenje za povezovalni vod do
vodohrana Alpina. Urša Peternel 

Celoten postopek oddaje javnega naro-
čila za vodarno naj, kot so predlagali
občinski svetniki, pregleda nadzorni 
odbor občine.

OBČINA KRANJSKA GORA
OBČINSKA UPRAVA

Služba za okolje in prostor

TEČAJ ZA UPORABNIKE FITOFARMACEVTSKIH SREDSTEV
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Za ohranitev dragocenih Zelencev
V okviru evropskega projekta bodo poskrbeli za ureditev Zelencev, zgradili bodo prodni zadrževalnik, 

skrbeli, da se mokrišče ne bo zaraščalo, uredili pa bodo tudi sprehajalne poti.

Zelenci so 54 hektarov veliko mokrišče, po-
znano kot izvir Save Dolinke. So zelo posebno,
edinstveno in slikovito mokrišče, v njem pa živi-
jo številne redke in ogrožene rastlinske in žival-
ske vrste. Žal pa tako Zelenci kot tudi druga mo-
krišča v Sloveniji veljajo za enega najbolj ogro-
ženih naravnih habitatov. Samo v drugi polovici
prejšnjega stoletja jih je izginilo kar 40 odstot-
kov, zlasti z izsuševanjem. Da bi ta dragocena
naravna okolja, ki so naravni vodni zbiralniki in
naravne čistilne naprave, zaščitili in ohranili, so
jih vključili v evropski projekt Wetman. Cilj pro-
jekta - ta se je začel februarja letos in bo trajal do

leta 2015 - je ohranjanje in upravljanje šestih
sladkovodnih mokrišč v Sloveniji, med njimi
tudi Zelencev. Vrednost projekta je 2,1 milijona
evrov in je 50-odstotno sofinanciran s strani Ev-
ropske unije mehanizma LIFE+ narava. Prijavi-
telj projekta je Zavod RS za varstvo narave, med
partnerji pa je tudi Občina Kranjska Gora. In na
kakšen način bodo zaščitili Zelence? Kot so 
poudarili na Zavodu RS za varstvo narave, 

Zelence ogroža predvsem zasipavanje s prodom,
ki ga prinesejo hudourniki iz okoliških hribov,
sušenje in zaraščanje močvirja zaradi prekinje-
nih hidroloških tokov ob izgradnji mimoidoče
ceste ter slabšanje kakovosti vode zaradi gnoje-
nja okoliških kmetijskih površin in športnih de-
javnosti v zaledju. V sklopu projekta bodo zgra-
dili prodni zadrževalnik, skušali bodo znova

vzpostaviti prekinjeno strugo Save, spremljali
bodo kakovost vode in odstranjevali zarasti. Ure-
dili bodo tudi 350 metrov usmerjenih sprehajal-
nih poti, s čimer bodo skušali preprečiti uničeva-
nje ogroženih življenjskih prostorov ter vznemir-
janje ogroženih vrst. V sklopu projekta pa želijo
o pomenu Zelencev in mokrišč obveščati tudi 
lokalno prebivalstvo in širšo javnost. U. P.

V Tolminu je 12. aprila potekal prvi forum Triglavskega narodnega
parka. Udeležilo se ga je več kot sedemdeset udeležencev - pred-
stavnikov strokovnih organizacij, parkovnih lokalnih skupnosti,
gospodarskih, nevladnih organizacij in zainteresiranih prebivalcev.
Kot je povedala Tina Markun iz Triglavskega narodnega parka,

tovrsten forum v slovenskem prostoru predstavlja novost za zagotav-
ljanje sodelovanja javnosti pri upravljanju narodnega parka. Na srečanju
v Tolminu so predstavili poslanstvo Triglavskega narodnega parka,
cilje načrta upravljanja in načine sodelovanja javnosti pri pripravi
načrta upravljanja. Svoja mnenja in konkretne predloge pa so v
razpravi podali tudi udeleženci. ”Številna udeležba na prvem forumu
in pripravljenost na sodelovanje sta dokaz, da je takšen način sodelo-
vanja javnosti zelo pomemben in ključen za kakovostno pripravo načr-
ta upravljanja ter večjo podporo pri izvajanju ukrepov,” so poudarili v
vodstvu Triglavskega narodnega parka. Vsi predlogi, podani v
razpravi prvega foruma, so zbrani v poročilu, ki ga bodo obravnavali
in upoštevali člani strokovne skupine pri nadaljnjem delu za pripravo
načrta upravljanja. Vsa poročila in ostali relevantni dokumenti bodo
sproti objavljeni tudi na spletni strani TNP http://www.tnp.si pod
”Sodelujte pri pripravi načrta upravljanja” in posredovani občinam in
krajevnim skupnostim v parku. U. P., foto: Tina Dokl

Občina Kranjska Gora za naravni re-
zervat Zelenci na leto nameni deset tisoč
evrov, zgradili so sprehajalne poti, pred
kratkim tudi nov lesen most. ”Zelence
želimo ohraniti za zanamce in jih uredi-
ti tako, da bodo privlačni za obiskovalce
in turiste,” poudarja župan Jure Žerjav.

Po novem zakonu o Triglavskem narodnem parku se sodelo-
vanje javnosti pri delovanju parka zagotavlja in uresničuje
prek organiziranega javnega srečanja zainteresirane javnosti,
ki ga svet javnega zavoda TNP skliče najmanj vsaki dve leti. 
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O upravljanju parka tudi domačini
V razpravo o načrtu upravljanja Triglavskega narodnega parka se prek

foruma vključuje tudi javnost.
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Kdaj je bilo društvo ustanovljeno in s
kakšnim namenom?

”Društvo je bilo ustanovljeno leta 2007, da bi
zagotovili pogoje za nadaljevanje športne de-
javnosti v Ratečah in okolici za vse tiste, ki bi
se želeli ali pa se že ukvarjajo s smučarskim
tekom, smučarskimi skoki ali kegljanjem na
ledu in asfaltu. Prvo športno društvo v Ratečah
je bilo ustanovljeno že daljnega leta 1922 in se
je pod različnimi imeni, pa vendar z istim ci-
ljem, ohranilo prav do danes. Prihodnje leto
obeležujemo visok jubilej, devetdesetletnico.
To bo kar zanimiv projekt, v katerega vsekakor
želimo vključiti vse tiste, ki so skozi vsa ta
leta, tako ali drugače zaznamovali življenje in
delo športnega društva v Ratečah.”

Koliko članov ima društvo?
”Trenutno imamo čez 120 članov od starosti

štirih let dalje in še veliko simpatizerjev, ki
nas v našem delovanju podpirajo. Tekmovalci
vadijo pod strokovnimi vodstvi trenerjev v
različnih starostnih skupinah, veliko podpore
pa smo deležni tudi od staršev.”

Katere športe pokrivate?
”V Ratečah je bil tradicionalno vedno v

ospredju smučarski tek, saj so ravno iz tega
športa prihajali olimpijci - domačini, kot so
Janez Mlinar, Alojz Kerštajn (žal že pokojni),
Jože Kavalar, tudi sam sem bil udeleženec
olimpijade. Zaradi neposredne bližine Plani-
ce smo vedno čutili tudi pripadnost smučar-

skim skokom, prav posebno mesto pa ima dis-
ciplina kegljanje na ledu in asfaltu, ki jo naši
člani zelo uspešno predstavljajo s tekmovanji
v 1. državni ligi in z odličnimi rezultati na
turnirjih v Avstriji, Švici, Nemčiji ... Vsako
leto organiziramo več tekmovanj na državni
ravni. Tako smo letos organizirali državno pr-
venstvo v smučarskih tekih za odrasle, lani pa
za otroške kategorije. Vsako leto organizira-
mo tudi dve memorialni tekmi, ki vedno šte-
jeta tudi za slovenski pokal, letos že 46. me-
morial Janeza Rožiča, ki velja za najstarejše
tekmovanje v smučarskem teku v Sloveniji,
ter 11. memorial Alojza Kerštajna, imenovan
po preminulem olimpijcu iz Rateč. Za 8. ma-
rec pa nikoli ne pozabimo na vsa dekleta in
žene iz Rateč in okolice, da se pomerijo na
neformalni tekmi v smučarskem teku, kasne-
je pa za njih pripravimo še manjšo zakusko s
podelitvijo medalj in vrtnic. Naši kegljači na
ledu in asfaltu pa vsako leto priredijo medna-
rodni turnir v kegljanju na ledu in kegljanju
na asfaltu.”

Kateri člani so najbolj uspešni?
”Poleg obetavnega smučarskega skakalca,

državnega prvaka v svoji starostni kategoriji
Bora Pavlovčiča naj omenim še smučarskega
tekača Vilija Črva, ki je bil drugi na letoš-
njem državnem prvenstvu za mlajše dečke do
enajst let. Seveda upamo, da se bo sedanja ge-
neracija fantov in deklet tako v smučarskem
teku kot v skokih tudi v prihodnje izkazala z
dobrimi rezultati tako v domačem kot tudi
mednarodnem merilu in da v naših vrstah zo-
pet vzgojimo olimpijce, kot že nekoč.” 

Urša Peternel

Radi bi vzgojili nove olimpijce
Športno društvo Rateče-Planica bo prihodnje leto obeležilo že 90-letnico obstoja. Pogovarjali 

smo se s predsednikom Robertom Kerštajnom.

Po napetem in izenačenem državnem prvenstvu v dvoranskem hoke-
ju je ekipa Zelencev Kranjska Gora v rednem delu osvojila tretje mesto
in si zaslužila nastop v polfinalu. Tudi v polfinalu, ko so se pomerili z
ekipo Olimpije, pa Zelenci niso imeli lahkega dela, saj so na prvi tek-
mi v Ljubljani slavili, na tekmi v Jesenicah pa so se jim zmaji postavili
po robu in zmago odnesli v Ljubljano. Zato pa je bilo toliko večje
veselje članov ekipe Zelencev po tretji polfinali tekmi, ko so si z zma-
go v Ljubljani vendarle priborili želeni veliki finale za naslov državnih
prvakov. V finalu so imeli Zelenci še težje delo, saj jim je nasproti sta-
la ekipa večkratnih državnih prvakov, Insport iz Škofje Loke. Letos
pomlajeni in zelo motivirani Ločani so bili s 6:3 boljši že na prvi tek-
mi v domači dvorani na Podnu, tudi na povratni tekmi pa so dokazali,
da so v elitni slovenski floorball ligi zasluženo vodili že po rednem
delu. Ekipa Zelencev tako na odločilni tekmi nikakor ni mogla najti
recepta, da bi ugnala razpoložene nasprotnike, ki so gol sicer izvrstne-
ga vratarja Mateja Žmuca napolnili že v prvem delu tekme, ko so
povedli 0:4. Na koncu je bil rezultat 2:8 v korist Škofjeločanov, igral-
ci iz ekipe Zelencev pa so bili kljub porazu zadovoljni, saj so iz rok
novega predsednika Floorball zveze Slovenije Božidarja Zupančiča
prejeli srebrna odličja in pokal za drugo mesto v državi. 

Vilma Stanovnik

Zelencem naslov podprvakov

Kljub porazu v velikem finalu so se člani ekipe Zelencev Kranjska Gora veselili
medalj za drugo mesto.

Predsednik Športnega društva Rateče-Planica Robert Kerštajn
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Planinci, združeni v Planinsko društvo Gozd
Martuljek, so bili lani zelo dejavni. V društvu
imajo po besedah predsednice Oti Mertelj 291
članov. Lani so opravili enajst izletov in poho-
dov ter treking po Bolgariji. Med drugim so
opravili nočni pohod na Srnjak in v Robe, dru-
žinski izlet na Trstelj, pohod na Veliko Kozje,
Goli vrh, Ovčji vrh, bili so na slapu Boka, tisti z
dobro kondicijo so se povzpeli na Frdamane po-
lice, imeli so izlet na Monte Cavalo (na tej turi
so preverili, kaj so se naučili na izobraževanju o
samovarovanju), bili so na Monte Piparju, Ro-
gatcu in Lepenatki, raziskovali so podzemlje
Pece. Poleg pohodov so lani pripravili sankaško
in smučarsko tekmovanje, tekmovanje v teku na
smučeh ter hokejsko tekmo. Na plazu pod Špi-
kom so pripravili tekmovanje za Slavkov memo-
rial in prvič tudi za pokal rutarških planincev.
Pokal sta osvojila Teja Robič v ženski kategori-
ji in Dušan Vidmar v moški kategoriji. Opravi-
li so tudi več delovnih akcij, obnovili so pot čez
hudourniško strugo, ki vodi Pod Špik, del poti iz
Krnice na Špik, ženska ekipa je izvedla general-
no čiščenje bivaka pod Špikom, markacist pa je
markiral pot Pod Špik. Pri plezalni steni so za-
menjali lesene deske na vrhu konstrukcije stene.
Lani so odprli tudi novo večnamensko igrišče, ki
ga bo upravljalo društvo. Po besedah Oti Mertelj
so lani namenili veliko pozornosti izobraževanju
svojih članov o varni hoji v gore - tako so pripra-
vili tečaj o varni hoji v zimskih razmerah ter
praktični prikaz samovarovanja. ”Tu gre za uče-
nje in nabiranje izkušenj, da bo naša pot v gore
bolj premišljena in varnejša,” je povedala Mer-
tljeva. Novost pa so bili lani planinski večeri, na
katere so povabili različne zanimive goste. U. P.

Dejavni martuljški planinci
Veliko pozornost namenjajo izobraževanju o varni hoji v gore.

Lani je pri društvu zaživel tudi odsek za varstvo gorske narave - na sliki so člani na planini pod Struško.

Predsednica društva Oti Mertelj je na nedav-
nem občnem zboru prejela zlati častni znak
Planinske zveze Slovenije. 

Turistično društvo Rateče-Planica je lani praznovalo osemdeseto
obletnico društva. Ob tem jubileju je izdalo knjižico z naslovom A
letoviščarji niso odnehali, katere avtor je dolgoletni predsednik društva
Jože Brudar. Knjižica opisuje začetke turizma v Ratečah in sam nas-
tanek društva, ki sega v daljne leto 1930, ko je bilo v Ratečah us-
tanovljeno Tujsko prometno društvo. Prvotni namen ustanovitve takrat-
nega društva je bil oddajanje sob in skrb za zadovoljevanje potreb
takratnih popotnikov in turistov. Sledilo je nekaj let mirovanja društva
zaradi vojne, po vojni oziroma po letu 1949 pa je zaznati ponoven dvig
turizma v Ratečah in leta 1952 je prišlo do ponovne ustanovitve Turis-
tičnega društva Rateče-Planica, katerega prvotni cilj je bil urejanje oko-
lice, skrb za turistične sobe, obnovo cest, kar društvo v veliki meri ure-
sničuje še danes. ”Skozi leta je društvo vpletlo v programe bogato
zgodovinsko in kulturno preteklost kraja in začelo organizirati nekaj
večjih prireditev, katerih začetki segajo v daljna osemdeseta leta.
Srečanje na tromeji, to je pohod planincev treh dežel, organiziramo
skupaj s partnerji iz Italije in Avstrije vsako leto drugo nedeljo v sep-
tembru, kulturno etnološko prireditev s prikazom tradicionalnih narod-

nih noš Vaški dan pa bomo organizirali letos že dvajsetič. Prireditev bo
potekala na veliki šmaren 15. avgusta,” je povedala tajnica društva
Tina Brlogar. U. P.

Skrb za turizem v Ratečah 

Januarja so pripravili hokejsko tekmo



Učenke in učenci kranjskogorske osnovne
šole letos sodelujejo pri projektu, ki ga izvaja
Razvojna agencija Zgornje Gorenjske, z naslo-
vom ”Kako se pa pri vas reče?”. Pod mentor-
stvom učiteljice Marte Mertelj so obiskali ob-
čanke in občane, ki so jim povedali vse, kar
vedo o nastajanju hišnih imen. Projekta so se
lotili Blaž Žerjav Jereb, Lana Robič, Rožle
Cuznar, Žan Cuznar, Uroš Pavlovčič, Erik
Rasinger, Lucija Kunstelj, Neža Jakelj, Ve-
ronika Jakelj, Maša Knap in Andrej Endli-
her. 

Učenec Rožle Cuznar je takole zapisal o nji-
hovem delu:

”V letih 2010 in 2011 smo v Ratečah, Podko-
renu in Gozdu Martuljku raziskovali stara hiš-
na imena in zgodbice. Raziskovali smo učenci
Osnovne šole Josipa Vandota Kranjska Gora,
in sicer pri turističnem krožku, ki ga vodi ga.
Marta Mertelj. V lanskem letu smo že končali
Gozd Martuljek in tudi pri Podkorenu nam ne
manjka veliko. Izvedeli smo veliko novega o
naši zgodovini in prednikih, izvedeli pa smo
tudi zgodbice o vaseh, ki so se prenašale iz ust
do ust in niso nikjer zapisane, vendar bomo
nekatere napisali. Ena od teh zgodbic je iz ob-
dobja Turkov in je tako kot ostale resnična.
Ljudje so radi sodelovali pri tem projektu, bili
pa so tudi taki, ki niso hoteli sodelovati, ampak
nič zato. Pri teh zgodbicah so tudi narečne be-
sede. V nekaterih zgodbah so tudi kraji iz so-
sednje Italije, saj Rateče ležijo na meji z Itali-
jo. Včasih so Ratečani hodili delat v rudnik, ki
je bil v Rablju, ki je bil včasih manjše rudarsko
mesto, od Rateč oddaljeno kakih 30 kilome-
trov. No, s turističnim krožkom smo kot za na-

grado odšli na Bled in si ogledali razstavo li-
kovnih del Maksima Gasparija in se pozabava-
li v adrenalinskem parku. V Ratečah nam je
veliko pomagala gospa Minca Veber in nam
pokazala veliko starih slik in časopisov (Kole-
darjev). 

Sedaj pa pojdimo na zgodbice, prva je o Pod-
korenu.

Kako je nastal Podkoren
Pastirji so pasli na hribu nad Podkorenom, ki

je bil takrat porasel s koreninami in govorili
so, da se hrib imenuje Korenine. Zvečer pa so
gnali domov in so govorili, da spijo pod kore-
ninami in nato so se dogovorili, da bo hrib nad
vasjo Koren, vas pod njim pa Podkoren.

Kot ste že opazili, bomo imeli samo Rateče in
Podkoren in ne Gozda Martuljka, kajti v Goz-
du Martuljku je zelo malo zgodbic.

Podkoren ima veliko običajev, ki so se ohra-
nili do danes. Največja tradicija je miklavževa-
nje s Trentarjem, ki je v Podkorenu edinstven.
Kakor pravijo Podkorenčani (Karenci), je to
običaj, ki se ne bo nikoli pozabil. Za Miklav-
žem hodijo angelčki, nato hudiček, Trentar in
za njim strašni parkeljni. Včasih so bili par-
keljni lahko samo rekruti (fantje, ki so šli še ti-
sto leto v vojsko). Miklavž je vedno obhodil
celo vas. Pred hišo, kjer so bili otroci, so stali
ljudje in prosili Miklavža, naj obišče otroke.
Trentar je Miklavžev pomočnik in poglavar
vseh parkeljnov. Trentar ima 12 rogov, ki pred-
stavljajo vsak mesec v letu in v rokah velike
burkle. V Podkorenu pa je še ena posebnost,
da imajo parkeljni saje.

V Ratečah je tudi veliko zgodbic, ki so resnič-
ne, in tudi ogromno običajev, ki so se ohranili

do danes. Sedaj je na vrsti zgodba iz obdobja
Turkov. In če se strinjate, bi ji dal naslov Pov-
ratek domov.

Povratek domov
Nekega dne je nek pastir pasel čredo ovc, ko

so v vas prišli Turki. Vse so pobili, samo njega
so odpeljali v Turčijo, da je z njimi služil Tur-
čiji. Po nekaj letih ga je prijelo domotožje in
prosil je, naj mu povedo, katera je pot domov.
Nek vojak mu je povedal takole: Sledi reki in
prišel boš domov. In tako je res bilo. V vasi pa
ga ni nihče spoznal. S seboj je prinesel tudi vo-
jaško opremo in ščit, ki pa so v velikem poža-
ru zgoreli. No, skratka, nihče ga ni spoznal.
Enkrat je sedel na vodnjaku, pa je do njega
prišel pes in začel zelo lajati. Torej samo pes
ga je spoznal.

Po nekaterih podatkih je nekaj zanimivega
povezanega z Ratečami in Podkorenom. Da
včasih med Podkorenom in Ratečami ni bilo
prehodno in Podkoren sploh ni vedel, da Rate-
če obstajajo. Ko pa so enkrat začeli kopati, so
spoznali, da Rateče obstajajo. Zato imajo Pod-
korenčani čisto drugačen naglas in govorico
od Ratečanov. To je bil le delček zanimivih
zgodbic, ki so nam jih zaupali prijazni doma-
čini pri našem potepanju in raziskovanju o na-
stanku hišnih imen.”

Projekt ”Kako se pri vas reče?” poteka v ok-
viru Lokalne akcijske skupine Gorenjska koša-
rica in je sofinanciran s strani Evropske unije,
Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in pre-
hrano prek programa Leader ter občin Bled,
Gorje, Kranjska Gora, Radovljica in Žirovnica.

.
K. S.
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Mladi

Kako se pa pri vas reče?
”Izvedeli smo veliko novega o naši zgodovini in prednikih, izvedeli pa smo tudi zgodbice o vaseh, 

ki so se prenašale iz ust do ust in niso nikjer zapisane, vendar bomo nekatere napisali,” je o projektu
povedal mladi udeleženec Rožle Cuznar.

Rožle Cuznar - avtor večine besedila tega članka 

Udeleženci projekta Kako pa se pri vas reče 
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Mladi

Mladi nadobudni športniki, ki so svoje
smučarsko znanje vso sezono pilili pod okril-
jem Alpskega smučarskega kluba Kranjska
Gora, so sezono končali tako, kot se spodobi -
s tekmo. Ker je sonce prvo aprilsko soboto
dodobra pokazalo svojo moč in ker žičnice
niso več obratovale, je bilo na start treba peš,
kar po travi. A se mladi rod ni dal motiti, pač
pa so smučke vsi zagnano zavihteli na rame in
se odpravili v hrib, naproti zadnjemu letošnje-
mu snegu na kranjskogorskih strminah. Med
potjo seveda ni manjkalo razprav o tem, kje bi
bilo pametno uporabiti smukaško prežo. A ko
je šlo zares, so se prav vsi tekmovalci odlično
odrezali in dokazali, da so jih smučarski
učitelji iz domačega kluba dobro naučili viju-
gati po belih strminah. Dokaz je bila podelitev
medalj, saj so jih dobili vsi, kar pomeni, da so
vsi zmagovalci letošnje sezone! 

K. S., 
foto: Vida Rezar 

Zadnja tekma 
na zadnjih belih ”flikah”

Na start je bilo treba peš. 

Grdi raček je srečno 
zrasel v laboda

V Osnovni šoli 16. decembra Mojstrana ima dramski krožek tradici-
jo, saj se je v preteklosti zvrstilo več uspelih predstav. Letos so se loti-
li predstave H. C. Andersena Grdi raček. Dramski krožek vodi profeso-
rica Špela Klinar, ki se je dobro znašla v vlogi režiserke, kostumogra-
finje, scenaristke, koreografinje, poskrbela pa je tudi za glasbeno opre-
mo. Štirinajst članov dramskega krožka se je od jeseni pridno priprav-
ljalo na premiero, izdelovali so sceno, slikali, barvali, lepili ter doma
sešili barvno usklajene kostume. Po seznanitvi z besedilom so se z va-
jami preselili na oder v kulturni dom in pridno ustvarjali predstavo, ki
je na premieri konec marca zažarela v vsej svoji lepoti. Recenzija je bila
tako pohvalna, da jim je dala krila za gostovanje v Slovenskem mladin-
skem gledališču v Ljubljani na Festivalu gledaliških sanj ter na Kekče-
vem srečanju v Gledališču Toneta Čufarja. Mladi igralci Manja Čepel-
nik, Eva Gasar Velkavrh, Martin Gomboc, Jure Kos, Loti Košir, Leto
Križanič Žorž, Karla Pernek, Trina Praprotnik Malej, Laura Pretnar,
Katja Smolej, Pia Soklič, Tara Štular, Lara Žnidar in Patricia Župano-
vič so srečno spremenili grdega račka v najlepšega laboda. M. K. T.

Novo druženje učencev 
in upokojencev 

Razvojna agencija Zgornje Gorenjske že peto leto izvaja projekt Mla-
di razveseljujemo starejše, ki ga financirata Občina Kranjska Gora in
Občina Jesenice. V projektu sodelujejo Dom upokojencev dr. Franceta
Berglja z delovno terapevtko Karmen Pirih in Darjo Kosančič ter
učenci, ravnatelji in učitelji OŠ 16. decembra Mojstrana, OŠ Josipa
Vandota Kranjska Gora, OŠ Toneta Čufarja Jesenice in OŠ Prežihove-
ga Voranca Jesenice. Tako so 25. marca na vabilo ravnateljice Cvetke
Pavlovčič in učiteljice likovne vzgoje Marte Mertelj organizirali med-
generacijsko srečanje na OŠ Josipa Vandota Kranjska Gora, kjer so
upokojenci skupaj z učenci iz gline izdelovali posodice in stenske
ploščice. ”Na delavnici so se nam pridružili še člani Društva upoko-
jencev Kranjska Gora, ki so z upokojenci Doma upokojencev dr. Franc-
eta Berglja Jesenice obnovili stara poznanstva in prijateljstva. Skupne
glinene izdelke bo učiteljica Marta Mertelj spekla v šolski peči in jih
glazirala z raznolikimi barvami. Upokojenci bodo iz glinenih ploščic
oblikovali skupen motiv in ga v domu obesili na ogled drugim
stanovalcem doma,” je povedala Hermina Biščević iz Ragorja. U. P.



Kjer je volja, je tudi pot. Da to še kako drži,
so dokazali tudi prostovoljci, člani društev in-
validov treh dežel, ki so stopili skupaj in letos
organizirali pravo malo olimpijado treh dežel,
igre na snegu brez meja za osebe s posebnimi
potrebami. Kot je povedal predsednik Društva
invalidov Občine Kranjska Gora Jože Zupan-

čič, se je iger udeležilo okoli sto tekmovalcev,
ki so včlanjeni v invalidska društva v Beljaku,
Trbižu in Kranjski Gori. Pomerili so se v treh
disciplinah: teku na smučeh, teku s krpljami in
zbijanju pločevink s teniško žogo. Bistvo sre-
čanja je bilo predvsem druženje in spoznava-
nje, zato je ogromno štelo vsako novo prijatelj-
stvo. V dokaz, da na takih srečanjih tudi trud
in športni duh nekaj štejeta, so vsi udeleženci
dobili tudi medaljo. 

K. S. 

GIOCHI SULLA NEVE 
Senza confini 
Persone con disabilita 
IGRE NA SNEGU 
Brez meja
Za osebe s posebnimi potrebami 

SPIELE IN SCHNEE
Ohne Grenzen 
Für personen mit Behunderungen

Invalidi treh dežel 
Gremo s krplji, smučmi in sanmi 
Radi na sončne snežne plati.
Energijo športno v vsak predel.
Na progi ob vzpodbudi izrabljamo,
A spotoma še v igrah se usposabljamo. 

Se družno podamo v hotel Nevado
Na okusne makarone, oranžado.
En par na harmon´ko, kitaro zaigra,
Gromko zapoje in pleše dvorana vsa.
Ulita v spomin je medalja ´z zlata. 

Mira Smolej 

Zanimivosti
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Kar ni uspelo politikom, je prostovoljcem!

”Pravzaprav niti ne veš, da vozilo poganja
zemeljski plin. Razlika je v rezervoarjih, ki so
pri vozilih na metan večji, nameščeni so pod
prtljažnik in pod zadnjo klop. Moj avto zato
nima rezervnega kolesa, a ima zato komplet za
popravilo poškodovane pnevmatike. V vozilu
so tri jeklenke za plin, v katere lahko napolnim
24 kilogramov zemeljskega plina, ter rezervni
bencinski motor s prostornino 11 litrov,” razla-
ga Martin Pavlovčič iz Mojstrane, eden prvih
lastnikov avtomobila na stisnjen zemeljski plin
pri nas. V Sloveniji je takšnih vozil le nekaj
več kot deset, pa še te imajo večinoma v pod-
jetjih, ki se ukvarjajo z distribucijo zemeljske-
ga plina. V enem od njih, jeseniškem Enosu, je
zaposlen tudi Martin Pavlovčič, ki ga je služ-
beno vozilo na metan tako navdušilo, da se je
odločil tudi za nakup družinskega vozila, ki ga
poganja to alternativno, okolju prijazno gorivo.
Kot pravi Martin, takšna vozila bistveno manj
obremenjujejo okolje, saj so izpusti škodljivih
emisij bistveno manjši kot pri vozilih na bencin
ali dizel. ”Izpusti ogljikovega dioksida so za
dvajset odstotkov manjši kot pri bencinskih
motorjih. Bistvena prednost vožnje na metan
pa je v manjšem izpustu trdnih delcev, ki je
zlasti v urbanih središčih velik problem. Vozi-
la na zemeljski plin imajo za 98 odstotkov
manj izpustov trdnih delcev kot vozila na dizel.
Manjše so tudi emisije hrupa,” razlaga sogo-
vornik. Obenem je vožnja z vozili na metan ce-
nejša, saj je strošek za gorivo za polovico
manjši od vožnje z vozilom na bencin in za 35
odstotkov nižji od vožnje z dizelskim motor-
jem. ”Sto kilometrov vožnje z avtomobilom na
metan stane od 4,5 do 5 evrov, pri vožnji na
bencin pa strošek hitro doseže deset evrov na
sto kilometrov. Če povem drugače: moj avto
porabi pet kilogramov plina na sto kilometrov,

kilogram plina pa stane 0,92 evra,” to ponazo-
ri Martin Pavlovčič. Seveda pa obstajajo tudi
omejitve oziroma slabe plati uporabe vozil na
metan. Glavna je vsekakor ta, da v Sloveniji še ni
javne polnilne postaje z zemeljskim plinom. V
podjetju Enos na Jesenicah imajo manjšo interno

polnilnico, kjer svoje vozilo polni Martin, si pa
prizadevajo, da bi postavili hitro polnilno posta-
jo. Zdaj namreč polnjenje rezervoarjev enega vo-
zila traja od šest do osem ur, medtem ko bi na hi-
tri polnilnici rezervoarje napolnili tako kot na
bencinski črpalki, v treh do petih minutah. U. P.

Vozi avtomobil na zemeljski plin
Martin Pavlovčič iz Mojstrane je eden prvih lastnikov avtomobila na stisnjen 

zemeljski plin, imenovan metan, pri nas.

Martin Pavlovčič, vodja sektorja goriv v jeseniškem podjetju ENOS, vozi avto na metan. Vozilo na metan je
navzven povsem enako kot vozilo na bencin ali dizel. Cena takšnega vozila - izdelujejo jih vsi večji proizvajalci
vozil - je nekoliko višja od cene dizelskega vozila.
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Novo kulturno društvo Zvonovi
Občina Kranjska Gora je dobila novo kulturno društvo, imenovano Triglavski zvonovi. In - DA, v pravo

smer ciljate, če ste ob imenu pomislili na vokalno-instrumentalno skupino z mojstranskega konca. O novih
začetkih smo se pogovarjali s predsednico društva Barbaro Branc. 

Odkod odločitev o ustanovitvi novega druš-
tva? Po imenu sodeč gre za člane in članice
Triglavskih zvonov ... 

”Odločitev o ustanovitvi Društva Triglavski
zvonovi je nastala predvsem iz potrebe, da ure-
dimo status vokalno-instrumentalne skupine
Triglavski zvonovi, potem ko smo septembra
2010 začeli novo pevsko sezono povsem samo-
stojno, neodvisno od katere koli organizacije.
Oktobra, po trinajstih letih, je zborovodsko
mesto prevzela Metka Magdič, sicer študentka
na Akademiji za glasbo. Z Metkinim priho-
dom pa so se povečali tudi apetiti pevcev. Z no-
vim programom dela, javnimi nastopi, organi-
zacijo prireditev in spremenjenimi finančnimi
potrebami se je odločitev o ustanovitvi lastne-
ga društva izkazala za skoraj nujno.” 

Koliko članov šteje društvo? So dobrodoš-
li tudi novi?

”Trenutno društvo šteje le člane skupine, to-
rej petnajst pevcev, kolikor nas prepeva v zbo-
ru: devet deklet in šest fantov. Vabljeni, da se
nam pridružijo vsi, ki se z glasbo ukvarjajo na

ravni ljubiteljskega interesnega delovanja, kot
tudi tisti, ki podpirajo naše kulturno ustvarja-
nje.” 

Se boste ukvarjali le s pevsko dejavnostjo
ali boste šli tudi na druga področja kulture?

”Osnovni namen društva je ohranjanje kul-
turne dediščine ljudskega in umetnega zborov-
skega petja, razvijanje kulture zborovskega
petja, predvsem pa doseganje čim boljše kvali-
tete našega kulturnega udejstvovanja ter popes-
tritev kulturnega dogajanja v kraju in okolici.
Na ostala področja kulture ne bomo posegali,
si pa želimo pogostejšega in boljšega sodelo-
vanja s kulturnimi delavci ter predstavniki
ostalih interesnih združenj in društev v kraju.”

Kje vas bomo v prihodnjih dneh lahko sli-
šali/videli? 

”V mesecih, ki prihajajo, nas čaka precej na-
stopov: 7. maja nastopamo na prireditvi Po-
zdrav Mariji na Breznici, 21. maja nastopamo
na Zvonariadi, gre za tradicionalno srečanje
pevskih skupin, z besedo zvon v imenu, to leto

bo v Škofji Loki. Povabljeni smo na nekaj po-
ročnih slavij, s pesmijo pa bomo popestrili tudi
nekaj ostalih dogodkov v kraju. Letos imamo
na programu še eno večjo prireditev, katere de-
lovni naslov je Ljubezen v slovenski ljudski
pesmi, zasnovana pa bo na pokrajinski razno-
likosti ljudske pesmi.”

Verjetno boste pripravili tudi poseben ce-
lovečerni koncert, kot smo bili doslej pri
Triglavskih zvonovih že vajeni ... 

”Res je. V juniju bomo v sklopu zaključka
sezone pripravili celovečerni koncert z gosti,
katerega lokacija trenutno še ni znana, ideja
koncerta pa sloni na predstavitvi celotnega
spektra našega ustvarjanja. Koncert bo v prvi
vrsti izziv za nas, pevce, saj bomo predstavili
raznovrstnost repertoarja, pri čemer želimo v
interpretacijo vsake pesmi dodati noto inova-
tivnosti. Vaje so iz tedna v teden pogostejše in
intenzivnejše, upamo pa, da bomo na koncer-
tu uspeli maksimalno razvajati naše poslušal-
ce.”

Karmen Sluga

KS ”RUTE” - GOZD MARTULJEK, SREDNJI VRH

vabi v okviru praznovanja
krajevnega praznika

NA KRAJŠO KULTURNO PRIREDITEV

v soboto, 7. maja 2011,
ob 19. uri v dvorano doma krajanov

na kateri bodo nastopili
UČENCI GLASBENE ŠOLE JESENICE

PREDSEDNICA KS RUTE Cvetka Pavlovčič

KRAJEVNA SKUPNOST ”RUTE” - Gozd Martuljek, 
Srednji Vrh skupaj s Planinskim društvom, Prostovoljnim 

gasilskim društvom, Turističnim društvom in Športnim društvom
Varpa ob krajevnem prazniku organizira

ČISTILNO AKCIJO ”OČISTIMO SVOJ KRAJ”

ki bo v soboto, 7. maja 2011.

Dobimo se pri koči od ŠD Varpe ob 8. uri.

V primeru slabega vremena bo akcija prestavljena na soboto,
14. maja 2011, z zborom ob isti uri na istem kraju.

PREDSEDNICA KS RUTE Cvetka Pavlovčič
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Prejeli smo

Kolesarska pot Jureta Robiča
Idejni predlog ureditve območja spominskega obeležja Juretu Robiču

Kot vaščan Martuljka sem pripravil idejni
predlog ureditve območja in postavitve
spominske plošče Juretu Robiču. Predlagam
lokacijo ob kolesarski poti na zahodnem delu
vasi Gozd Martuljek. Lokacija z ledinskim
imenom Na požarju vsebuje vse pogoje, ki us-
trezajo postavitvi spominskega obeležja.
Lokacija ima izrazito izpostavljeno lego, vidno
iz vasi, in je tesno povezana s pogledom na
smučišče. Na tej lokaciji je križišče s cesto iz
vasi proti smučišču, z gozdno cesto oziroma
zimsko sankaško progo, z gozdno vlako in seve-
da s kolesarsko potjo. Na požarju se srečujejo
različne skupine ljudi in se odvijajo občasni do-
godki: v zimskih mesecih so to organizirane
skupine sankačev, družine z manjšimi otroki, v
poletnem času se na tem mestu zbirajo skupine
pohodnikov ali skupine kolesarjev in rolerjev.

Predlog zajema celovito ureditev lokacije Na
požarju ter umestitev spominske plošče na
lokaciji. Predlog prostorske ureditve povzema
osnovno linijo kolesarske steze - os poti.
Lokacijo sem vsebinsko razdelil na dva dela:
vzhodni in zahodni del.

Na zahodnem delu predlagam ureditev
površin za občasno parkiranje za vozila za
namene izvajanja turističnih storitev. Parkiran-
je osebnih vozil obiskovalcev bo potrebno
celovito urejati (tlaki, oznake, lovilci olj,
parkirnina, koši za smeti, pasji iztrebki, hrup,
varnost udeležencev v prometu) na drugi
lokaciji.

Vzhodni del je razdeljen na šest enakih de-
lov, pravokotnih na kolesarsko pot, ta polja so
široka šest metrov. Polja se stopničasto poveču-
jejo v smeri od vzhoda proti zahodu. Postopno
odpiranje talnih polj napoveduje zadnja dva
polja, predzadnji ima vzdolžni nizki zid s
spominsko tablo in zadnji je popolnoma zelen
z lipo.

Polja talno označujejo odmerjene poglede na
Karavanke, na Srednji Vrh, na silhueto vasi
Gozd Martuljek in na urejena polja s kozolci.
Z izbiro dreves, kot se okvir pogleda tudi ome-
hča, ob lokaciji se smiselno zasadi še nizko
rušje. Obe drevesni vrsti sta avtohtoni in uspe-
vata na območju Zgornjesavske doline. Obe
imata značilen prepoznaven vonj, kar dodatno
prispeva h kvalitetnemu ugodju na lokaciji. 

Razširitev ureditve prek kolesarske poti
smiselno zaključi ureditev vzhodnega dela
lokacije. Tako kot je bil Jure Robič človek
presežkov, je talna ureditev presegla strogo os

kolesarske poti. Tribuna prek kolesarske poti je
uporabna za hitre počitke kolesarjev, ki potuje-
jo iz Loga proti Mojstrani. 

Doc. dr. Domen Zupančič

Aksonometrija območja predloga ureditve spominskega obeležja Na požarju

Spominska plošča Juretu Robiču

Župnijska karitas Dovje
”Za vse je svet dovolj bogat in srečni vsi bi

bili, če kruh delil bi z bratom brat s prav srč-
nimi čutili.” (Simon Gregorčič)

V Sloveniji bi se morali dogovoriti, da je soci-
alna pravičnost naša vrednota. Sodelavke Žup-
nijske karitas Dovje združuje misel, da se z do-
brimi deli ljudje zbližamo in povežemo v pravo
skupnost. Socialna stiska postaja težko breme,
na kar kaže rastoče število prosilcev za pomoč
pri plačilu položnic. Delimo pakete hrane, ki
prihajajo iz Evropske unije. V sodelovanju s
Škofijsko karitas Ljubljana pomagamo druži-

nam s sredstvi pri nakupu šolskih potrebščin,
prosilcem, družinam ali posameznikom omogo-
čimo letovanje na morju. Animatorji in udele-
ženci oratorija izdelajo voščilnice za božič in
veliko noč, sodelavke Karitas pa jih raznosimo
z najboljšimi željami starejšim krajanom. V do-
ber namen za otroke pripravimo trikraljevsko
akcijo v januarju, na pomoč priskočimo tudi
Miklavžu. Poleg srečanja za bolne in ostarele,
ki je v začetku julija v Mojstrani, vsako jesen na
Mihaelovo nedeljo pomagamo pripraviti farni
praznik. Na ta srečanja povabimo in pripeljemo
krajane, ki jesen življenja preživljajo v Domu
Franceta Berglja na Jesenicah. Za pomoč se

usposabljamo na izobraževalnih predavanjih,
hkrati pa sodelujemo in se povezujemo z društvi
v kraju ter s sosednjimi sodelavkami Karitas z
Jesenic, s Koroške Bele in z Breznice. Da lahko
pomagamo vsakomur, ki prosi za pomoč, gre
zahvala vsem darovalcem, Občini Kranjska
Gora, ki nas podpira s sredstvi v humanitarni
namen, ter Vokalni skupini Triglavski zvonovi,
ki je tudi letos s koledovanjem zbrala in prispe-
vala 650 evrov v dobrodelni namen. Srčni tajni-
ci Kristini Zima, ki vodi dejavnost vrsto let, že-
limo veliko dobre volje še vnaprej. 

V imenu sodelavk Župnijske karitas Dovje
Metka Kern Trček
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10. marca 2011 - 31. maja 2011 
Razstava ”Slovenija odkriva Himalajo”
Kje: Mojstrana, Slovenski planinski muzej
Informacije: info@planinskimuzej.si

11. marca 2011 - 19. junija 2011 
Razstava ”Martinarna - Žar jekla”
Kje: Kranjska Gora, Liznjekova hiša
Informacije: tajnistvo@gornjesavskimuzej.si

1. maja 2011 
Srečanje konjenikov treh dežel
10.00 Zbor konjenikov v Ratečah
14.00 dalje Zabavno srečanje konjenikov treh dežel z ansamblom Zgornjesavci v
Planici
Informacije: www.kranjska-gora.si

1. maja 2011 - 2. maja 2011
Prvomajski piknik
Kje: Gozd Martuljek, Jasenje
Informacije: barbara.robic@telemach.net

3. maja 2011 
Košarkarska tekma Hit Kranjska Gora : Athlete Celje ali AJM Maribor (finale
1. tekma)
Kje: Kranjska Gora, dvorana Vitranc
Kdaj: 19.00
Informacije: bostjan.tajmer@gmail.com

9. maja 2011 
Košarkarska tekma Hit Kranjska Gora : Athlete Celje ali AJM Maribor (finale
3. tekma)
Kje: Kranjska Gora, dvorana Vitranc
Kdaj: 19.00
Informacije: bostjan.tajmer@gmail.com

12. maja 2011 
Kegljanje z nihajno kroglo - posamezno
Organizator: DU Dovje - Mojstrana 
Kje: Dovje - Mojstrana, igrišče društva
Kdaj: 8.00
Informacije: DU Dovje - Mojstrana

13. maja 2011 
Košarkarska tekma Hit Kranjska Gora : Athlete Celje ali AJM Maribor (finale
5. tekma)
Kje: Kranjska Gora, dvorana Vitranc
Kdaj: 19.00
Informacije: bostjan.tajmer@gmail.com

20. maja 2011 
Koncert: Juan Vasle z argentinsko skupino Javier Rodriguez & Chensamble
Argentino 
Kje: Kranjska Gora, dvorana Vitranc
Kdaj: 20.30
Informacije: www.kranjska-gora.si

Prireditve za maj v občini
Kranjska Gora

FASADERSTVO
● izdelava fasad
● izdelava napuščev
● barvanje napuščev

Zlatko Anakiev s. p.
Alojza Rabiča 31, 4281 Mojstrana

Gsm: 031/818-920
E-pošta: fasaderstvozlatko@gmail.com
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Dnevi wellnessa

13.5. od 17. do 20. ure 
Predstavitev aromaterapije, 
njenega delovanja in svetovanje
(Center lepote Špik)

7. in 21.5. od 10. do 18. ure 
Ogled wellnessa, predstavitev in 
prikaz storitev 
(Center lepote Špik)

ZNIŽANE CENE WELLNESS 
STORITEV
(Vita center Larix in Center lepote Špik)
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Informacije: 
04 588 45 00
info@hitholidays-kg.si
www. hitholidays-kg.si




